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Primers resultats
de la dinàmica de
comunicació

Presentació als 100professio
nals que hi vanparticipar

El passat 29 de juny van ser pre
sentats a la sala d'actes del Centre

Geriàtric els projectes de departa
ments, la Visió Comuna i el Pla

d'Accions de Progrés 95/96 dintre
del marc de la dinàmica de comu

nicació endegada per la Direcció al

principi del 94.

El nostre Servei de Diagnòstic per
1 aula Imatge valorat a Europa

L'equip del Servei de Diagnòstic
per Imatge de l'Hospital General
de Granollers va presentar en el

Congrés Europeu de Radiologia,
celebrat a Viena del 5 al 10 de

març d'enguany, tres pòsters cien

tífics amb el títols següents:
• The Aortopulmonary window

in childhood. Normal and abnor
mal sonographic patterns.

• Superior pericardial recesses in
childhood. Sonographic appea
rance.

• Anomalous pneumatizacion
patterns of the paranasal sinuses.

Evaluation with high-resolution ct.
D'aquests tres pòsters presentats,

el Superior pericardial recesses in
childhood, Sonographic appea
rance, va rebre un certificat d'apre
ciació del Comitè Científic.

Dels 870 pòsters seleccionats pel
Comitè Organitzador d'aquest
Congrés, se n'ha premiat un total

de 45, entre els quals s'inclou el del
Servei de Diagnòstic per Imatge.
Aquest pòster tracta de les

variants anatòmiques dels recessos

superiors del pericardi en els nens,

que poden donar origen a falses

L'equip del Servei de

Diagnòsticper Imatge.

interpretacions si no es coneixen

correctament les formes de presen
tació.

Dr. Luis Maria Inaraja
Director del Servei de

Diagnastic per Imatge

Els projectes de departaments
són el resultat dels seminaris que
van tenir lloc durant el darrer tri
mestre de l'any passat.
La presentació dels diferents

projectes va anar a càrrec dels

següents professionals:
El Dr. Albert Vives va presentar

el projecte de la Direcció Mèdica.
M. Dolors Casacuberta donà a

conèixer el projecte de la Direcció

d'Infermeria. Els dos directius

assistencials es van encarregar de

presentar un document elaborat

conjuntament per metges i infer
meres titulat "Bases per a una

millor complementarietat entre
metges i infermeres". Rosa Dalma

ses va presentar el projecte del

Departament d'Admissions. Teresa
Torras i Gemma Carbo
nell van fer la

presentació dels projectes de les
direccions d'Hostaleria i de Recur

sos Humans respectivament.
Antoni Masachs presentà el pro

jecte de la Direcció Administrativa
en tot allò relatiu als departaments
d'Anàlisi de Gestió, de Comptabi
litat i Facturació, d'Informàtica i

de Compres-Magatzems.
Rafael Morante va parlar dels

objectius essencials del Departa
ment de Manteniment, i Montse
Ortiz i Consol Fusté van presentar

conjuntament el projecte de la

Unitat de Treball Social i d'Aten
ció i Informació al Client.

Les intervencions van ser breus

per tal de donar agilitat a l'acte i

recolliren sobretot les grans línies
dels projectes.
Perquè tothom conegui amb
detall aquests projectes i el text

íntegre de la Visió Comuna,
com també el Pla

d'Accions 95/96,
s'han editat uns

documents que
es faran arribar

a tot el personal
de l'Hospital
un cop passat
el període de

vacances.

D'altra banda, Camil Escánez
va fer la presentació de la Visió

Comuna de l'Hospital de Grano

Ilers, text que ha servit com a punt
de referència en aquesta primera
fase de reflexió. Pel que fa a la

forma d'aportar concreció als pro

jectes, també fou presentat en

aquesta sessió el Pla d'Accions de

Progrés 95/96 pel representant de
l'empresa externa que ens ha asses

sorat en aquesta dinàmica.

Cal dir que la sessió va tenir un

índex d'assistència que es va situar

per sobre del 75% dels professio
nals convocats.

Acabades les presentacions, es

va obrir un petit debat que va

recollir algunes intervencions que

expressaren, d'una banda, la preo

cupació perquè tot aquest procés
obtingui resultats concrets i, de

l'altra, la satisfacció pel fet que
sigui un procés participatiu, la
qual cosa ja garanteix un coneixe

ment més gran entre els professio
nals de la institució. Tal com deia
en Rafael Morante en el seu dis

curs, "la comunicació interdisci

plinària serà la base del nostre

confort professional". Que així

sigui.

Elsparticipants en els seminaris d'elaboració dels

diferentsprojectes van tenir l'ocasió de conèixer els

primers resultats de la dinàmica de comunicació.
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